
Pöytäkirja

Atlas –Oulun yliopistonmaantieteen opiskelijat ry

ATLAKSENHALLITUKSENKOKOUS 10/2023

Aika: Tiistai 28.11.2023 klo 17:30

Paikka: Linnanmaan luokkahuone AT117, myös etäosallistuminenmahdollista Teamsin kautta

1§ Kokouksen avaaminen

-Avataan kokous kellon ollessa 17.41.

2§ Laillisuus ja päätösvaltaisuus

-Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

-Kokouskutsu lähetetty 23.11.2023.

-Paikalla: Saara Heikkinen, Elli Luusalo, Annika Stenberg, Ville Sauramäki, Lumikki Pylvänäinen,

Laura Raitavuo, Kaapro Keränen, Liina-Lotta Vierikko, Aku Pulkkinen (poistui kohdassa 14§), Emma

Kostama, KaapoQvintus ja Sara Solastie.

-Etänä: Anna Rönnqvist ja Joni Viitala (poistui kohdassa 13§, saapui kohdassa 14§).

3§ Työjärjestyksen hyväksyminen

- Ehdotetaan lisättäväksi uusi kohta 16§: EGEA-huoneen nojatuolit. Ehdotus saa kannatusta ja

lisätään uusi kohta 16§.

-Ehdotetaan lisättäväksi uusi kohta 17§: Atlaksen kaiuttimen vuokraus. Ehdotus saa kannatusta ja

lisätään uusi kohta 17§.

-Ehdotetaan asialistaa näillä muutoksilla kokouksen työjärjestykseksi. Ehdotus saa kannatusta ja

hyväksytään asialista näillä muutoksilla työjärjestykseksi.

4§ Pöytäkirjantarkastajien valinta

-Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Lumikki Pylvänäinen ja Laura Raitavuo.

5§ Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkistaminen

-Allekirjoituksia puuttuu.
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6§ Ilmoitusluontoiset asiat ja posti

-Postissa tullut Asfalttikallio Oy:n sidosryhmälehti 2023.

7§ Talous

Tilillä: 9554,39 €

Haalaritilillä: 3433,14 €

Käteiskassassa: 365,80 €

-Domain hotellilta tullut lasku. Ehdotetaan budjetoitavaksi 91,51 €. Ehdotus saa kannatusta ja

budjetoidaan 91,51 €.

-Singa premium- jäsenyys todennäköisesti budjetoitu viime vuonna, mutta pöytäkirjoissa olleiden

ongelmien takia ei pystytä tarkistamaan. Varmuudeksi ehdotetaan, että jälkibudjetoidaan Singa

premiumin jäsenyyteen 150 €. Ehdotus saa kannatusta ja jälkibudjetoidaan 150 €. Ehdotetaan, että

perutaan jatkuva jäsenyys ja jatkossa ostetaan tarvittaessa kahden päivän käyttöoikeus, esimerkiksi

mantsamökkiä varten. Ehdotus saa kannatusta.

-Mantsamökiltä yksi maksu saamatta. Maksumuistutuksia lähetetty ja tilannetta seurataan.

8§ Palaute

-Ei uutta palautetta.

9§ OLuT:n terveiset

-27.11. Syysliittokokous, jossa valittiin uusi hallitus vuodelle 2024.

-28.11. Hallituksen kokous.

10§ EGEA:n terveiset

-Vaihtoihin liittyvistä paikallistapahtumista voidaan sopia ensi vuoden puolella uuden hallituksen

kanssa.

-EGEA kiittää onnistuneesta yhteistyöstä.

11§ PSMS:n terveiset

-28.11. Luke excursio. Onnistunut tapahtuma.

-Suunnitteilla alustavasti excursio ELY-keskukselle alkuvuoteen.

-PSMS kiittää onnistuneesta yhteistyöstä.
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12§ Loimun terveiset

-28.11. Syyskokous. Valittu uusi hallitus vuodelle 2024. Atlakselta kaksi jäsentä hallitukseen.

-LuOpiO kiittää onnistuneesta yhteistyöstä.

13§ Menneet tapahtumat

-3.-5.11. Mantsamökki. Onnistunut tapahtuma, saatu hyvää palautetta. Oli paljon ohjattua

aktiviteettia.

-8.11. Hallitushaalinta. Olisi voinut olla enemmän osallistujia ja ensi vuodelle voi yrittää kehittää

jotain uutta.

-9.11. Teletappisitsit. Onnistunut tapahtuma, yhteistyömuiden järjestäjäkiltojen kanssa toimi hyvin

ja Aleksinkulma oli hyvä sitsipaikka.

-14.11. Punahaalaribileet. Onnistunut tapahtuma, yhteistyömuiden järjestäjäkiltojen kanssa toimi

hyvin. Ohjelmasta saatu hyvää palautetta.

-20.11. Atlaksen häirinnänvastainentapahtuma. Onnistunut tapahtuma, kivasti osallistujia,

oheisaktiviteetit koettu hyväksi (bingo ja tietokilpailu).

-21.11. Leffailta, Studio Ghibli- marathon. Onnistunut tapahtuma, saatu paljon hyvää palautetta,

sopivasti osallistujia.

-24.11. Atlaksen pikkujoulut. Onnistunut tapahtuma, paljon osallistujia ja myös enemmän

henkilökuntaa kuin edellisvuosina. Ajankohdan siirtäminen perjantaille selkeästi lisäsi

osallistujamäärää ja juhlatunnelmaa.

14§ Tulevat tapahtumat

-4.12. Lyhytelokuvafestivaali salissa L2 klo 17.30. Ehdotetaan, että lyhytelokuvafestivaalien

palkinnot vaihdetaan alkoholittomiksi. Ehdotus saa kannatusta. Ehdotetaan budjetoitavaksi 100 €

palkintoihin ja tarjoiluihin. Ehdotus saa kannatusta ja budjetoidaan 100 €.

-Iltakoulu joulukuussa. Ehdotetaan budjetoitavaksi 250 € ruokaan ja muihin tarjoiltaviin. Ehdotus

saa kannatusta ja budjetoidaan 250 €.

-Hallituksen virkistäytyminen alustavasti 16.12. Heidi’s Bier Barissa, muttamuitakin

mahdollisuuksia mietitään vielä. Ehdotetaan budjetoitavaksi hallituksen virkistäytymiseen 300 €.

Ehdotus saa kannatusta ja budjetoidaan 300 €.

-Hallituksenvaihtopitsat tammikuussa 2023 ja 2024 hallitusten kesken. Osallistujamäärästä ei vielä

tietoa, joten budjetoidaan tietoisesti yläkanttiin. Ehdotetaan budjetoitavaksi

hallituksenvaihtopitsoihin 500 €. Ehdotus saa kannatusta ja budjetoidaan 500 €.
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-Käyty keskustelua haalarikasteesta ja miten sitä voitaisiin kehittää toimivammaksi. Pohdittiin mm.

mahdollisuutta osallistaa vanhempia opiskelijoita, kastamistapaa, tapahtumapaikkaa ja Atlaksen

hallituksen osallistumista järjestelyihin. Konkreettiset päätökset tehdään ensi vuoden alussa, kun

on tietoa haalareiden saapumisesta ja haalaritilauksesta ylijäävästä rahasta.

15§ Joulutervehdykset

-Ehdotetaan, että lähetetään sähköinen joulutervehdys ja kiitos kuluneesta vuodesta eri

yhteistyötahoille, ainakinmaantieteen yksikölle, sisarkilloille, tämän vuoden yhteistyökilloille,

PSMS:lle, Loimulle ja OLuT:lle. Ehdotetaanmyös, että mahdollisuuksienmukaan viedään fyysinen

kopio tervehdyksestä. Ehdotukset saavat kannatusta.

16§ EGEA-huoneen nojatuolit

-EGEA-huoneessa olevien nojatuolien kierrätystä on tutkittu, tällä hetkellä ainoat vaihtoehdot

vaikuttaisivat olevan omatoiminen lajittelukeskukseen vienti tai Kestävän kehityksen keskuksen

kierrätyspalvelun hyödyntäminen. Alustavan käsityksenmukaan näillä vaihtoehdoilla ei ole

merkittävää kustannuseroa, muttamolempien kohdalla toteutusta pitää vielä pohtia. Ehdotetaan

budjetoitavaksi 100 € nojatuolien kierrätykseen ja ehdotetaan, että ensisijaisesti hyödynnetään

ulkoista kierrätyspalvelua (Kestävän kehityksen keskus tai muu vastaava). Ehdotukset saavat

kannatusta ja budjetoidaan 100 €.

17§ Atlaksen kaiuttimen vuokraus

-Atlaksen kaiuttimen vuokrauksesta käyty pitkällistä keskustelua vuoden aikana ja todettu, että

siinä on paljonmonimutkaisia haasteita, kuten sopimuksen laillisuus ja vakuutusten hankkiminen.

Arvellaan, että kaiuttimen vuokrauksen tuottama työmäärä ja riskit ovat suurempia kuin siitä

potentiaalisesti koituva hyöty. Ehdotetaan, että kaiuttimen vuokrausta ei enää työstetä eteenpäin

ainakaan nyt, mutta asiaan voidaan palata tulevaisuudessa, jos se myöhemmin koetaan toisin.

Ehdotus saa kannatusta.

18§ Meta

-Ei muuta esille tulevaa.

19§ Seuraava kokous

-Seuraava kokous tammikuussa seuraavan puheenjohtajan toimesta.

20§ Kokouksen päättäminen

-Kokous päätetään kellon ollessa 19.58.
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_____________________________________________ _____________________________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

Saara Heikkinen Elli Luusalo

_____________________________________________ _____________________________________________

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja

Lumikki Pylvänäinen Laura Raitavuo
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